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 Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ευρυτανίας ως πρωτοβάθμιο συνδικαλιστικό σωματείο, έχει την 

υποχρέωση για πολλοστή φορά το τελευταίο διάστημα, να αντιδράσει μπροστά στην συνεχόμενη & 

πρωτοφανή διάλυση των Αστυνομικών Υπηρεσιών της Διεύθυνσης Αστυνομίας Ευρυτανίας, να θέσει προ 

των ευθυνών τους όλους τους αρμόδιους φορείς, να ενημερώσει και να γνωρίσει στους πολίτες της 

περιοχής μας τι πραγματικά συμβαίνει. 

 Βλέπουμε όλοι μας το τελευταίο διάστημα μια άνευ προηγουμένου, ανοργάνωτη - ασταμάτητη - αθρόα 

και ανούσια υποχρεωτική μετακίνηση - απόσπαση αστυνομικού προσωπικού, χωρίς κανένα σχέδιο με 

μόνη δικαιολογία την ανάγκη ενίσχυσης κυρίως της Αττικής που παρεμπιπτόντως εκεί υπηρετεί περίπου 

το 50% του αστυνομικού προσωπικού της Χώρας, της Θεσσαλονίκης και άλλων Διευθύνσεων Αστυνομίας. 

 Βιώνουμε από πρώτο χέρι το εξής παράδοξο, βλέποντας Διευθύνσεις Αστυνομίας της Χώρας που 

ενισχύονται με αποσπασμένους συναδέλφους, (λόγω αυξημένων υπηρεσιακών αναγκών που έχουν), αυτές 

οι ίδιες να ενισχύουν άλλες Διευθύνσεις Αστυνομίας με αστυνομικό προσωπικό, κάνοντας στην ουσία μια 

αχρείαστη ανακύκλωση αστυνομικού προσωπικού με υποχρεωτικές αποσπάσεις, ξεσπιτώνοντας και 

δημιουργώντας σοβαρότατα προβλήματα στους συναδέλφους μας, διαλύοντας προγραμματισμούς 

οικογενειών χτυπώντας αντί να ενισχύουν τον ίδιο το θεσμό της οικογένειας. 

 Γινόμαστε μάρτυρες αποδυνάμωσης των υπηρεσιών σε τέτοιο βαθμό, που νευραλγικές υπηρεσίες να 

μην μπορούν να ανταπεξέλθουν στην αστυνόμευση της περιοχής τους, αφού λειτουργούν κατά ανάγκη 

χωρίς επανδρωμένα περιπολικά αδυνατώντας να επέμβουν για την βασική αστυνόμευση, πόσο μάλλον 

να ανταπεξέλθουν σε σοβαρότερα περιστατικά. 

 Ειδικές αστυνομικές ομάδες όπως η Ομάδα Πρόληψης & Καταστολής Εγκληματικότητας (Ο.Π.Κ.Ε.) 

που είναι ένα βασικό γρανάζι άμεσης επέμβασης κάθε Διεύθυνσης, έχουν σταματήσει να λειτουργούν 
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γιατί τα μέλη τους βρίσκονται αποσπασμένα σε άλλες Διευθύνσεις της Χώρας, οι υπηρεσίες ασφαλείας 

υπολειτουργούν σε ανησυχητικό βαθμό με ότι αυτό συνεπάγεται. 

 Κύριε Υπουργέ 

 Σας ενημερώνουμε ότι δεν είναι εφικτά πραγματοποιήσιμο μια μικρή Διεύθυνση Αστυνομίας μειωμένη 

κατά 35% επί της δύναμής της, λόγω χρόνιων ελλείψεων στην οργανικής της δύναμης και με ολοένα και 

αυξανόμενη την ζήτηση αποσπάσεων, ήδη περίπου το 15% βρίσκεται σε απόσπαση να μπορεί 

ανταπεξέλθει στην αστυνόμευση της περιοχής της, το τελευταίο μόνο 15νθήμερο έφυγαν με απόσπαση 

άλλοι 9 συνάδελφοί μας και αναμένεται το επόμενο διάστημα μέχρι τέλος Σεπτεμβρίου τουλάχιστον 

άλλες 3 διαταγές ενίσχυσης με προσωπικό. 

 Είναι τουλάχιστον κυνικό να περιμένει κάποιος να μπορέσει να λειτουργήσει μια Διεύθυνση μειωμένη 

κατά περίπου 40% επί της δυνάμεώς της. 

 Αλήθεια κύριε Υπουργέ αυτοί οι 2500 χιλιάδες συνάδελφοι που ήταν σε υπηρεσίες και φυλάξεις 

αχρείαστες ξεχασμένοι από όλους, κάνοντας αλλότρια καθήκοντα που βρίσκονται;  

 Όπως εσείς ο ίδιος είπατε κατηγορηματικά θα αποδεσμεύονταν και θα χρησιμοποιούνταν σε υπηρεσίες 

πρώτης γραμμής όλοι τους, από μια μικρή έρευνα διαπιστώσαμε ότι δεν παραμένει σε υπηρεσίες πρώτης 

γραμμής ούτε το 20% από τους περίπου 500 που βρέθηκαν και μετακινήθηκαν από το σύνολο των 2500 

χιλιάδων. 

 Σε πρόσφατη συνέντευξή σας είπατε ότι ο Αστυνομικός (μπάτσος) είναι ένας εργαζόμενος που δουλεύει 

επικίνδυνα και πληρώνεται ελάχιστα (χαμηλόμισθος) αλήθεια το πιστεύετε αυτό; 

ΤΙ ΕΧΕΤΕ ΚΑΝΕΙ ΑΚΡΙΒΩΣ ΓΙΑ ΑΥΤΟ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΟΛΟ ΑΥΤΟ ΤΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ; 

 

 Κύριε Αρχηγέ  

 Περιμένουμε από εσάς τα αυτονόητα, να λειτουργήσετε εκ του θεσμικού σας ρόλου ως θεματοφύλακας 

γι’ αυτόν τον Οργανισμό, βάζοντας πάνω από όλα το συμφέρον την αξιοπιστία και την εμπιστοσύνη που 

πρέπει να εκπέμπει προς κάθε κατεύθυνση, πρωτίστως για την ίδια την κοινωνία και πάνω από όλα για 

το προσωπικό που μόνο με το φιλότιμό του κρατάει ακόμα ψηλά την σημαία της ασφάλειας, 

 

 Κύριε Γενικέ  

 Όπως καταλαβαίνετε και βιώνετε φανταζόμαστε από πρώτο χέρι το λουκέτο υπηρεσιών ακόμα και 

κομβικών είναι προ των πυλών, δεν υπάρχει επανδρωμένη αστυνόμευση με ότι αυτό συνεπάγεται και για 

τον πολίτη αλλά και για τον ίδιο τον αστυνομικό, αδυναμία επέμβασης ακόμα και σε ελαφρά περιστατικά, 

φτάσαμε στο σημείο να μην μπορούμε να εγγυηθούμε ούτε την φύλαξη του αστυνομικού κτιρίου, η 

Διεύθυνσή μας πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στον πολίτη τίποτα και καμία στοιχειώδη ασφάλεια, όπως 

φανταζόμαστε το ίδιο συμβαίνει και σε άλλες Διευθύνσεις, ενίσχυση γηπέδων με την Διμοιρία 

Υποστήριξης της Διεύθυνσής μας με ποιους και με τι θα στελεχωθεί - θα είναι το πιο σύντομο ανέκδοτο. 

 

Δεν θα αφήσουμε τους συναδέλφους μας έκθετους, ΤΟΝΙΖΟΥΜΕ προς κάθε κατεύθυνση, ότι δεν θα 

ανεχτούμε κανενός είδους παραβίαση των εργατικών νομοθεσιών και κάθε δικαιώματος  

των συναδέλφων μας,  

επιφυλασσόμαστε και θα διεκδικήσουμε κάθε νόμιμο δικαιώματός μας εκεί που αρμόζει. 

 

          

 

Για το Διοικητικό Συμβούλιο 

 


